
 
GEMEENTERAAD SLIEDRECHT 
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 
39 vragen) 

  
     
 
Datum: 24 mei 2018 (verzonden 28mei18) 
 

 
Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeenteraad 
Sliedrecht, 
 

 
Steller vragen: raadslid mevrouw Maria Stam-Smeets (fractie PRO 
Sliedrecht). 
 

 
Onderwerp: Zorgen om de Staatsliedenbuurt. 
 

 
Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen 14 
kalenderdagen schriftelijk te beantwoorden aan de steller. 
 
* Aangeven wat van toepassing is. 
 
Vraag 1: Tijdens een bezoek van onze fractie aan het oostelijk deel van de 
Staatsliedenbuurt hoorden wij van bewoners dat er onlangs twee 
bovengrondse containers zijn verwijderd uit dat deel van de wijk, wat 
inhoudt dat er op dit moment nog maar één bovengrondse container in 
deze wijk staat (in de Talmastraat). Klopt dit? En zo ja, wat is de 
overweging geweest de andere twee containers te verwijderen? 
 
Vraag 2: Hoeveel keer per week wordt deze container momenteel geleegd 



en op welke dagen is dit? 
 
Vraag 3: Is het, gezien de overlast van (grof)vuil in deze wijk en tegen de 
achtergrond dat vanwege de herstructurering van de Staatsliedenbuurt 
sprake is van een bovengemiddeld aantal verhuizingenmogelijk om de 
container vaker te laten legen? 
 
Vraag 4: Tijdens ons bezoek aan deze wijk hebben ook wij geconstateerd 
dat bij een groot deel van de leegstaande woningen, er geen omheining 
van tuinen meer aanwezig is en dat de tuinen compleet overwoekerd zijn. 
Daarnaast blokkeert een aantal heggen de doorgang van de brandgangen 
aanzienlijk. Naar aanleiding van de schriftelijke vragen die gesteld zijn 
door de fractie SGP/ChristenUnie over de verkeersveiligheid en de 
leefbaarheid in de Staatsliedenbuurt en uw beantwoording daarop: is het 
mogelijk om in het toegezegde gesprek met Tablis ook aandacht te 
vragen voor de huidige staat van verlaten tuinen in deze wijk en het 
onderhoud hiervan? 
 

Toelichting: De fractie van PRO Sliedrecht heeft, op verzoek van een 
aantal bezorgde bewoners, een bezoek gebracht aan de Staatsliedenbuurt 
en is geconfronteerd met achterstallig onderhoud aan tuinen bij 
leegstaande woningen. Daarnaast is een deel van de brandgangen 
hierdoor slecht begaanbaar. Doordat het vuilnis van de huidige en 
vertrekkende bewoners teveel is voor de achtergebleven bovengrondse 
container, wordt veel vuil naast de container geplaatst, of zelfs in de 
tuinen en brandgangen bij leegstaande woningen gedumpt. Dit komt de 
leefbaarheid van de buurt niet ten goede. 

 
 
 
Maria Stam-Smeets 
Raadslid PRO Sliedrecht 
 


